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Bestyrelsesmøde i SAS 
18. marts 2025 kl. 18.00 i klubhuset 

Dagsorden 
 
Mødedeltagere Status 
Claus Møller Christensen  Referent 
David Frederiksen   
Ulrik Sams  
Jesper Bjerge Christensen   
Knud Erik Andersen  
Henrik Stæhr  
Anders Tümmler  
Lizette Rysgaard  
Charlotte Brodersen 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

2. Orientering 
• Renovation – Kravene som vi oplever i privatrenovationen bliver også gældende 

for havne senere på året. Ved sidste kontakt til Slagelse Kommune havde de ikke 
en tidsplan for implementeringen i kommunen.  
Vi tager kontakt til både kommunen og Marius Pedersen. (David) 

• Vi har et dialogmøde med Roklubben om passage af de gule markeringer. 

3. Økonomi 
Knud Erik 
Ingen kommentarer – ser fornuftigt ud. 
Betaling via mobilepay (eller Vipps) kan fremover ske af både danske, svenske og 
norske gæster. 
I alt 19 medlemmer har meldt sig ud i forbindelse med kontingentopkrævningen. 
Mere end 1/3 af medlemmerne betaler IKKE via betalingsservice. Det er en MEGET dyr 
(mange tusinde kroner) ordning for klubben. Medlemmer kontaktes og opfordres til at 
betale via betalingsservice. 
Beholdninger kontrolleret og fundet ok. 

4. Lokaler og Arealer (inkl torsdagshold) 
Aflæsning af el og vandforbrug 
Ansvarlig: Henrik  
El: Forbruget ligger på sædvanligt niveau. 
Vand: Forbruget er sædvanligt lavt. 
 
Regler om anvendelse af el i både opdateres og rundsendes til bestyrelsen inden 
næste møde. Ansvar: Henrik 
 
Projekter generelt 
Torsdagsholdet: 
• Juniorskure trænger også til et par nye brædder, fjernelse af svampe og lign. 

(foråret).  
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• Jollepladsens platform kan godt trænge til nye brædder. (når vejret tillader) 
• Søstjernen skal vedligeholdes. (når vejret tillader) 
• Vi har set på støjdæmpning i klubhuset. Det er vigtigt at vi ikke tager meget plads 

op i rummet, eller alternativt anvender loftet (ud over trolltek loftet). Jesper har 
erfaring fra Psyk med et materiale som dæmper meget, men ikke fylder meget.  
Et eksternt firma har set på mulighederne, og deres anbefaling er ved at sætte nye 
plader på loftet. Løsningen er dyr lidt over 30.000 kr. Firmaet mangler at sende en 
vurdering af effekten. 

• Volden bag omklædning og masteskur mm bør beplantes, så vi ikke risikerer 
jordskred og vild bevoksning (beplantning). I hjørnet ved multirummet er der også 
en plan for udformning og materiale (beton og marksten). Budget i alt 10.000 kr. 
Budget godkendt. 

• Kameraer udskiftes løbende. Der er monteret 3 nye kameraer på bro 1 og 2 samt 
jolleskure. Og ganske snart er kameraet ved multirummet skiftet. 

• Vi indkøber krydsfinerplader som køreunderlag til sakselift når Harboe Kran skal 
vedligeholdes. 

• Fendre og fortøjning monteres ved mastekranen. 
Ansvarlig: David. 

 
Øvrige 
• Bænk på bro. Vi har indhentet tilbud på platformen og søgt en fond som vi tror 

’passer’ formålet. Vi ser fortsat om der er flere vi kan søge. Løsningen er MEGET 
dyr. 
Johan Schrøders fond har sagt nej. 

• Mastekran (Ulrik) 
Fremfor et regelsæt tager vi et billede af illustrationerne på kranen som sammen 
med video og link til sejlunionens side lægges på hjemmesiden. 
Vi glæder os til at bruge den i sæsonen. 

5. Hovmester 
Henrik drejer ind og siger hej. 

6. Broudvalg 
Jesper 
Der er kun en enkelt pæl der skal slås i år. 
Vi skal have pælene på promenaden gennemgået. David og Jesper ser på det. 

7. Kapsejladsudvalg 
Claus 
OK træningsdag lørdag 22. marts 
OK stævne 10. maj – tilmelding åben 
Harboe Cup 27.-28. september. Det nye hold er godt i gang. 4 tovholdere. Jesper 
Bjerge Chr., Jesper Karlsson, Lizette Rysgaard, Anne Holm har fordelt opgaver. 
Der bliver sejlads på Fjorden og Noret med Opti B/C og Tera/Feva. 

8. Juniorer 
Anders  
Der er søgt en virksomhed om tøj til juniorerne. Denne gang afslag men vi prøver 
igen. 
Vi har sidste søndagstræning 30 marts og søsætning af broer 6. april 
Første sommertræning er 24. april 
Vi sætter SB20’erne til salg. 



Skælskør Amatør-Sejlklub 
 

Skælskør Amatør-Sejlklub 

9. Sejlerskole 
Lizette 
Der er opslag på hjemmeside og Facebook sider. Der er skrevet ud til tidligere 
sejlerskoleelever og en ekstra skipper Ole Kubel. Tilmeldingen er i gang. 

10. Aktivitetsudvalg / Aktiviteter 
Charlotte 
Kontakten til aktivitetsudvalget virker ikke. Udvalget kontaktes for en dialog om 
fremtiden. 
 
Program for sæson 2025 
Marts: Klubaften? 

April:  Lørdag d.12/4 Standerophalning og søsætning 
  Uge 16 (påsken) eller uge 17 maritim bagagerumssalg  
Maj:  Kristi himmelfartstur d. 29/5 – måske til Vejrø. 
Juni:  Fra 6/6 Fredagsgrill 

7-9/6 Pinsetur. Endelig destination fastsættes af aktivitetsudvalget 
efter vejr og vindforhold på skippermøde lørdag morgen.  

 
Klubaften temaer: Splejsning af tovværk til forskellige formål v/ Ole Christensen m.fl. 
  Forespørgsel på El og sikkerhed ombord (DTS) 
  Forespørgsel på Skærgårdssejlads (Nicolas DTS) 

11. Eventuelt 
• Forberedelse GF 

o Alt er klar og aftalt. 
• Emner til fondsansøgninger (Blot som huskere og ideer) 

o Fonde: Hempel, Østifterne, Velux, BankTrelleborg, Brand 1848, 
Holsteinborg, Sjællandske, Andel, Slagelse Kommune 

o Ideer: 
Handicapplatform bro 3 (bænk) (Johan Schrøders Fond søgt) 
Søstjernescene/trappe 
Udskiftning af joller? 
Sauna 

• Klubtøj 
o Skal vi have en mindre kollektion med logo/stander som kan købes? 

Anders kommer med oplæg til landtøj. Vi ser videre på løsning for 
sweat/hoodies og tshirt/polo. Charlotte prøver også et par kontakter. 

12. Næste møde 
GF 26. marts kl. 19.00 
23. april kl. 18.00 
 

 


